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Zapisnik 2. seje UO APD Kozjak Maribor, 11.10.2023 
 
 
Dnevni red: 

1. Ustanovitev delovne skupine za aktivnosti sekcije Vinarje 
2. Iskanje novih markacistov 
3. Odprava ob 70 obletnici društva 
4. Delovna skupina glede dejavnosti društva ob 70. obletnici 
5. Definicija zbora ŠPO 
6. Društvo splošno 

 
Prisotni: 

- Tomaž Langerholc 
- Jernej Ženko 
- Blanka Tamše 
- Luka Rutar 
- Drago Tutek 
- Branko Ivanek 
- Brin Kovačević 

 
Odsotni: 

- Anja Neral 
- Andrej Kristanič 

 
Sestanek se je začel ob 18:15. Sklepčnost je bila potrjena. Dnevni red smo 
soglasno sprejeli. 
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1. Sekcija Vinarje bo oblikovala šolo planinstva. 
Sklep: Za zagotovitev sestave planinske šole v sekciji Vinarje odgovarja 
novo sestavljena skupina: Blanka Tamše, Drago Tutek in Tomaž 
Langerholc. 
 

2. Ob iskanju potencialnih članov za nove markaciste sta se javila Brin 
Kovačević in Sašo Rek. 
Sklep: Brinu Kovačeviću in Sašu Reku se odobri šolanje za naziv Markacist 
1 v letu 2024. 
 

3. V roku 14 dni se določi vodja oz. koordinator odprave v Chamonix. Interes 
in potencialna destinacija za večjo alpinistično odpravo se morata 
preveriti med alpinisti, za kar bo AO ustanovil skupino, ki bo v primeru 
večjega interesa pripravila predlog UO. 
 

4. Sestavlja se skupina za vodstvo dejavnosti ob 70. obletnici društva. 
Sklep: Delovno skupino za izvajanje dejavnosti ob 70. obletnici društva 
sestavljajo: Aleš Osrajnik, Anna Sorger in Miro Potisk. 
 

5. ŠPO se je opredelil kdo določa zbor ŠPO. Načelnik ŠPO Jernej Ženko poda 
sklep ŠPO, da zbor ŠPO sestavljajo člani, ki so vsaj eden izmed naštetih: 

 športni plezalec, 
 alpinist, 
 dežurni na Stenci, 
 gospodar Stence, 
 načelnik ŠPO. 

 
6. Na temo splošno o društvo smo razpravljali o sledečih točkah: 

 V želji, da bi se znebili knjig na stopnišču je potrebno najprej 
preveriti kdaj je zasedanje Plenuma Pekarne. To opravi Brin 
Kovačević. 

 Sestavimo prošnjo MKC-ju za postavitev društvenega nabiralnika v 
upravni zgradbi Pekarne. 

 UO poziva vodje sekcij in odsekov k predstavitvi svojih dejavnosti 
na društvu. 

 AO naznanja izvedbo ponovitve tehnike za alpiniste. Predsednik 
društva se o izvedbi dogovori z inštruktorji. 

 AO naznanja izvedbo ponovitve tehnike za vse člane pred 
začetkom sezone. 

 V času izvajanja šole alpinizma je vsak član dobrodošel tudi k 
predavanju o prvi pomoči. Pred predavanjem prve pomoči se po 
elektronski pošti pošlje poziv članom društva, da so vabljeni. 

 Ob predstavitvi nove knjige se Vikiju Grošlju povrnejo potni stroški 
v višini 50EUR. 
Sklep je soglasno sprejet. 

 Andrej Grmovšek naproša društvo za odobritev stroškov v višini 
600EUR za nakup opreme za opremljanje plezališča Pruh in 
priprave 15 novih športno plezalnih smeri. 
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Sklep: Društvo odobri kritje stroškov do 600EUR iz sklada 
društvenih finančnih sredstev za dodatno opremljanje novih 15 
športno plezalnih smeri v plezališču Pruh. Andreja Grmovška se 
zadolži, da se o izvedbi delovne akcije upravnemu odboru poda 
poročilo. 

 AO obvešča UO, da se bo sestavila skupina za ugotavljanje potrebe 
po prevetritvi pravilnika AO. 

 Pogovarjali smo se o razvoju turnega kolesarstva na področju 
Kozjaka in usodi Koče na Tojzlu. Brez ugotovitev. 

 
Sestanek vmo zaključili ob 20:30. 
 
 
 

Zapisnik sestavil: Brin Kovačević 


